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PIONJÄRERNAS samfällighetsförenings ordinarie ÅRSMÖTE 
för verksamhetsåret 2017 

Måndagen den 9 april 2018 på Mötesplats, Enhörna 
 
 
§ 1 Till ordförande för mötet valdes Mattias Omberg. 
 
§ 2 Till sekreterare för mötet valdes Sten Benje . 
 
§ 3 Till justeringsmän för mötet valdes Hans Ehlert (Mård 16) och Gunnar 

Enerstrand (Bäver 38) 
 
§ 4 Revisionsberättelse 2017 föredrogs av Inger Åhrberg samt 

verksamhets-berättelse 2017 föredrogs av Mattias Omberg. 
  
§ 5 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året 2017. 
 
§ 6 Framställning från styrelsen finns ej. 

 
§ 7 Mötet beslutade att ingen ersättning utgår till styrelsen för verksamhets-

året 2018. Samfällighetens nätoperatör beslutar om eventuell ersättning 
till styrelsen.  

 
§ 8 Ekonomisk rapport presenterades med Resultat- o Balansräkning av 

Mattias Omberg.   
Mötet accepterade förslaget att bibehålla nuvarande avgift d.v.s. totalt 
335 kr/månad för andra halvåret 2018 och första halvåret 2019 
 

§ 9 Efter val fick styrelsen följande sammansättning: 
Mattias Omberg Ordförande  (omval 1 år)  Björnst 9 

 Hans Manole Ord ledam (kvarstår 1 år) Lostig. 18 
 Sten Benje  Ord ledam (omval 2 år)  Bäverst 32 

Hans Olsson  Ersättare (omval 2 år)  Plöjarv. 13 
 Börje Larsson Ersättare (kvarstår 1 år) Utterst. 29 
  
§ 10 Till revisorer valdes: 
 Göran Hagström Sammank (omval 1 år)  Bäver 10 
 C-M. Johansson Ordinarie (omval1 år)  Björn 4 
 Björn Gau  Ersättare (omval 1 år)  Lostigen 16 
 
§ 11 Till valberedningen valdes: Marcus Lindberg  Plöj 32 
 
§ 12 Övriga frågor: Se protokoll ”Medlemsmöte”. 
 
§ 13 Årsmötesprotokollet skall anslås på Ekeby KabelTV´s hemsida. 
 
§ 14 Ordförande tackade alla för visat intresse och förklarade årsmötet 

avslutat 
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Enhörna 10 april 2017 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
 
_____________________  ____________________ 
Sten Benje    Mattias Omberg  
 
 
 
Justerat    Justerat 
 
 
______________________  _____________________ 
Hans Ehlert    Gunnar Enerstrand 
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MEDLEMSMÖTE 
Måndagen den 9 april 2018 på Mötesplats, Enhörna 

 
Ordf. Mattias höll en presentation för:  

 utvecklingen av nuvarande koaxialkabelnät fram till slutdatum 2021 för nu-
varande avtal med C- Sam. 

 styrelsens tankar och ideér för ett framtida kabelnät baserat på fiber. 
 
Mötet samtyckte till förslaget att arrangera ett medlemsmöte tillsammans med C-Sam 
för att presentera kostnad för framtida fibernät samt alternativ för finansiering. 
 
Kommentarer från medlemmarna betr. kabelnätet. 

 TV-kanaler försvinner ibland, ny kanalsökning måste göras. 

 Flera har problem med dålig Bredbandsförbindelse på förmiddagar och i 
synnerhet Ekeby väst. 

 Somliga har problem med dålig/låg hastighet för Bredband. 

 Specifikt för H. Ehlert (Mård 16) BB-hastighet endast 20 i stället för 100 ! 

 Medlemmarna uppmanades göra felanmälan vid problem för att ge C-Sam 
möjlighet att åtgärda felorsaker i nätet. 

 Plöjarvägen 31: Har 2016 träffat överenskommelse om gratis anslutning till 
kabelnätet i samband med kampanj från C-Sam. Tidpunkten för anslutning/ 
inkoppling har tidigare gemensamt med C-Sam planerats till febr. 2018, men 
har ännu inte slutförts av C-Sam.  
Mattias kontaktar C-Sam för att fastställa datum för inkoppling. 

 
 
Enhörna 10 april 2017 
 
Vid protokollet  
 
 
_____________________ 
Sten Benje    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


